
Protokół Nr XIV/2008 
z obrad XIV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz 

w dniu 27 lutego 2008 roku 
 

Pani Krystyna Podgórska – Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz otworzyła obrady XIV 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz, stwierdzając na podstawie listy obecności 
prawomocność obrad.  
Radnych obecnych było 13. 
Radni nieobecni: p. Dariusz Stasiak i p. Jerzy Jusiak 
Obrady sesji rozpoczęto o godzinie 16-tej a zakończono o 16.35. 
Przewodnicząca Rady Gminy – przywitała radnych, sołtysów, wójta gminy i pracowników 
Urzędu Gminy, przedstawiciela Stowarzyszenia Polskich Kombatantów oddział w  Przywidzu 
oraz mieszkańców przybyłych na sesję. 
Następnie Pani Krystyna Podgórska -  przedstawiła porządek obrad:   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Sprawy regulaminowe: 

a) zatwierdzenie porządku obrad. 
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy. 

3. Interpelacje radnych. 
4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Przywidz na 

2008 rok. 
5. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz. 
6. Wnioski i oświadczenia radnych. 
7. Zakończenie obrad. 

Zapytała czy w sprawie porządku są inne propozycje? 
Nie zgłoszono. 
Przy 12 głosach „za” i 1 „wstrzymującym” przyjęto w/w porządek obrad. 
ad 2b. Przewodnicząca Rady Gminy -  do protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy  nikt nie 
wniósł pisemnych uwag, a zatem uwaŜam, Ŝe protokół Państwo przyjmują. 
ad.3. Radni nie zgłosili Ŝadnej interpelacji. 
ad.4. Pani Maria Piotrowiak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budŜecie gminy Przywidz na 2008 rok. 
Przedstawiła uzasadnienie dokonania zmian na 2008 rok po stronie dochodów i wydatków.      
( w zał.). 
Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy Przywidz na 2008 
rok. 
Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję. 
Radni uwag nie wnieśli. 
Opinie komisji społecznej i gospodarczej były pozytywne do w/w projektu uchwały. 
Głosowanie nad uchwałą. 
Przy 10 głosach „za”, 1  „przeciw” i 2 „wstrzymujących” , radni przyjęli w/w uchwałę. 
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, Ŝe Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie 
zmian w budŜecie gminy Przywidz na 2008 rok. ( w zał. uchwała Nr XIV/134/08). 
 
ad.5. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz. 

Pan Janusz Borkowski – mieszkaniec Przywidza - dlaczego nie ma załączników ( pytań 
mieszkańców) w protokole z XIII sesji Rady Gminy? Protokół ( bez załączników) został 
opublikowany na stronie BIP Gminy Przywidz w dniu 21.02.2008r. 
2. W dniu dzisiejszym tj. 27 lutego 2008 roku Rada Gminy uchwaliła poprawkę do 
budŜetu. W rozdziale 75412 Ochotnicze straŜe poŜarne zwiększono wydatki o 11.000 zł 



na wymianę drzwi oraz remont sanitariatów. Mam informację z zeszłego tygodnia 
(21.02.2008 roku), Ŝe te drzwi zostały juŜ wstawione. Dlaczego ( na jakiej podstawie) 
zakupuje i montuje się drzwi zanim został uchwalony na nie budŜet? W załączniku zdjęcia 
potwierdzające, Ŝe drzwi juŜ są zamontowane. 
3. Odchodząc z funkcji Komendanta Gminnego Ochrony PrzeciwpoŜarowej przekazałem 
pełną informację łącznie z dokumentacją odnośnie szamba dla OSP w Nowej Wsi 
Przywidzkiej. Pani Latowska i Pan Czaiński, którzy ode mnie przyjmowali dostali 
wszystko łącznie z zaangaŜowaniem środków i z wyborem oferenta szamba dla Nowej 
Wsi Przywidzkiej. Chciałbym się dowiedzieć co dalej z tym szambem i dlaczego do dnia 
dzisiejszego nie zostało ono wykonane. I gdzie są pieniądze, które były przeznaczone na 
szambo w roku 2007. 

Wójt Gminy -  odpowiedzi udzielę na piśmie. 
Pan Wiesław Spisak -  sołtys Starej Huty -prosił p. Wójt o pisemne potwierdzenie, Ŝe otrzyma 
łapacze na boisko w Starej Hucie.  
Wójt Gminy – był Pan na kilku posiedzeniach komisji Rady i o tym była mowa. Otrzymał juŜ 
Pan odpowiedź.  
Pani Maria Ścibek – sołtys Marszewskiej Kolonii – pytała czy otrzyma odpowiedź na 
składane przez sołectwo w ubr.  wnioski do budŜetu gminy na 2008 rok. Jak zostały 
załatwione i ile z tego sołectwo otrzyma. W ubr. rada sołecka składała wnioski na oświetlenie 
wsi, no niestety nie otrzymaliśmy. Jeden z mieszkańców w Internecie pisze, Ŝe to jest sprawa 
pani sołtys. W zamian za to p. sołtys otrzymała tablicę ogłoszeniową, o która się nie zwracała. 
Prosiła o informację czy wnioski są uwzględnione i jakie będą fundusze. 
Wójt Gminy – tablicę informacyjną przyjmiemy, gdyŜ zainteresowanie sołtysów tablicami 
ogłoszeniowymi jest ogromne. Natomiast co do realizacji wniosków otrzyma Pani 
odpowiedź. 
Pani Magdalena Borkowska – mieszkanka Przywidza -  chce złoŜyć protest, czy zwrócić 
uwagę w imieniu przedsiębiorców z terenu naszej gminy, otóŜ niedawno odbyła się szkolenie 
dla przedsiębiorców w GOK-u, które nie zostało zbyt dobrze rozprogramowane. Sporo osób 
nie wiedziało o tym szkoleniu. Niektórzy z przedsiębiorców uczestniczyli w szkoleniach tego 
typu w sąsiednich gminach. Więcej osób uczestniczyłoby w takim szkoleniu, gdyby 
społeczeństwo dobrze byłoby poinformowane.  
2. Na IX sesji w 2007 roku przyjęto uchwałę w sprawie przekazywania sołectwom 
składników mienia komunalnego (boiska, place zabaw itd.). Podjęto teŜ na tej samej sesji 
uchwałę w sprawie przekazania sołectwu Przywidz placu zabaw. Na IX sesji 2007r. było teŜ 
powiedziane, iŜ sołectwa mają do dyspozycji fundusz sołecki na ten cel. W związku z tym 
radny Jerzy Jusiak zapytał, czy będą przekazane na ten cel dodatkowe środki dla sołectwa 
przejmującego konkretne mienie. Pani wójt odpowiedziała, iŜ w przyszłorocznym budŜecie ( 
czyli na obecny 2008 rok) będą przeznaczone dodatkowe środki na utrzymanie placu zabaw. 
Moje pytania więc brzmią: 

1. Czy środki te są zaplanowane w budŜecie na rok 2008, jeśli tak to w jakiej kwocie? 
2. Kto sprawuje opiekę nad placem zabaw na osiedlu Wiosna? 

Jednocześnie proszę o przeprowadzenie odnowienia i konserwacji placu zabaw na osiedlu 
Wiosna. 
Na postawione pytania proszę o udzielenie pisemnej odpowiedzi w czasie określonym 
ustawowo. 
Wójt Gminy -  odnośnie placu zabaw na osiedlu WIOSNA, Urząd wystąpił z propozycją do 
prezesa Spółdzielni, aby przyjął nadzór nad placem zabaw. Odpowiedź była negatywna. 
Natomiast na pozostałe pytania udzielę odpowiedzi na piśmie. 
Pan Tadeusz Waloch – mieszkaniec Borowiny –  zadał pytanie odnośnie kosztów rozbudowy 
szkoły w Trzepowie i z jakich źródeł było finansowane?   



Pani Maria Piotrowiak – przygotowaliśmy wcześniej informację  dotyczącą wydatków 
inwestycyjnych i remontowych w oświacie w latach 2003 – 2007 . W roku 2006 na szkołę w 
Trzepowie wydano 314.209 zł : 
- na wymianę elementów centralnego ogrzewania i wykonanie posadzki    - 6.000 zł 
- dokumentacja techniczna przebudowa konstrukcji dachu i ścian budynku - 7.000 zł 
- dokumentacja techniczna na adaptacje pomieszczenia na kuchnię   - 3000 zł 
- prace remontowe w starej części budynku ( prace rozbiórkowe  

i wykonanie nadbudowy       - 162.083 zł  
- zakup sprzętu do wyposaŜenia kuchni       -  78.000 zł 
- montaŜ stolarki okiennej i prace remontowe     - 58.126 zł 
Otrzymaliśmy dofinansowanie z MEN  - 59.900 zł, pozostałe środki pochodziły z budŜetu 
gminy.  
W roku 2007 wydano na szkołę w Trzepowie – 325.722 zł na: 
- ocieplenie ścian i wykończenie pomieszczeń szkoły    - 197.539 zł 
- adaptacja pomieszczeń na kuchnię       - 118.174 zł 
- nadzór inwestorski         - 6.500 zł 
- naprawa komina         - 1012 zł 
- materiały do bieŜących remontów       - 1.087 zł 
- wykładzina PCV do sali nr 9       - 1.410 zł. 
Na remont szkoły otrzymaliśmy dofinansowanie z MEN w wysokości 84.953 zł. 
Łączne wydatki wynoszą – 630 tys. zł a dofinansowanie z MEN-u ok. 140 tys. zł. 
 
ad.6 Wnioski i oświadczenia radnych. 
Radny Jerzy Migas -  poruszył sprawę dróg gminnych. Ukazały się tablice, które ograniczyły 
tonaŜ na niektórych drogach.  Leśnictwa i zakłady, które zajmują się wywozem drewna są 
zablokowane przez te ograniczenia. Niektóre kawałki lasu są niedostępne. To jest trochę tak, 
Ŝe rzucamy sobie kłody pod nogi, gdyŜ część ludzi ma zatrudnienie w lasach i moŜe dojść do 
sytuacji, Ŝe będzie cięŜko Lasom Państwowym takie coś przełknąć. Wobec tego wnioskował 
aby p. Wójt spróbowała się dogadać z p. Nadleśniczym w tej sprawie. Być moŜe p. 
Nadleśniczy moŜe będzie mógł nam pomóc w tych drogach, w remontach. Musimy bardzo 
ostroŜnie te znaki stawiać, gdyŜ moŜe się stać krzywda komuś z tego powodu. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
ad.7. Przewodnicząca Rady Gminy – zakończyła obrady XIV nadzwyczajnej sesji Rady 
Gminy, dziękując obecnym za przybycie. 
Pani M. Czernis – dyrektor Zespołu Szkół w Przywidzu -  podziękowała p. Wójt i radnym, 
którzy pozwolili, na to, Ŝe szkoła otrzymała 50 tys. zł na remont łazienek. Dla nas jest to 
waŜna informacja, myślę, Ŝe jestem tu wyrazicielką nauczycieli, młodzieŜy i dzieci i 
serdecznie Państwu dziękujemy.  

3. Pani Krystyna Podgórska -  przypomniała, Ŝe Rada Rodziców zaprosiła radnych na 
spotkanie 5.03.2008r. o godz. 17-tej. 

 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: G. PoŜoga     
 
 
 


